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If you would like to SUBSCRIBE to the weekly CDAA Newsbrief please provide your name and email address to info@cdaa.ca.  If you would like to be REMOVED from the weekly CDAA Newsbrief distribution list, please provide your request, citing your name and email address to info@cdaa.ca. 
Si vous souhaitez vous INSCRIRE au bulletin hebdomadaire de l’ACAD, veuillez nous fournir votre adresse électronique à info@cdaa.ca. Si vous souhaitez être RETIRE de la liste de distribution au bulletin hebdomadaire de l’ACAD, veuillez soumettre votre demande à info@cdaa.ca en indiquant votre nom et adresse électronique.
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Oral Health
	Looking for an in-demand job in Canada? Try being a dental hygienist or barista

	globalnews.ca • May 26th, 2018

	[bookmark: _GoBack]Permalink

	Reevely: Ontario parties’ plans for public dental care won’t work without fee hikes, dentists’ association warns

	ottawacitizen.com • May 26th, 2018

	Permalink



	Researchers Develop Film to Prevent Bacteria on Dental Retainers, Aligners

	www.oralhealthgroup.com • May 28th, 2018
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	Oral, Gastric Bacteria May Help Pinpoint Stomach Cancer

	www.oralhealthgroup.com • May 28th, 2018

	Permalink



	Popular teething products deemed unsafe for babies to be banned in U.S.

	globalnews.ca • May 26th, 2018
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	FDA Warns of Teething Products Containing Benzocaine

	www.oralhealthgroup.com • May 26th, 2018

	Permalink



	E-cigarette and vaping ads coming soon to a TV, radio or newspaper near you

	www.cbc.ca • May 26th, 2018

	Permalink
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CDAA is pleased to host its Annual General Meeting June 22-24, 2018 at the Residence Inn/Metcalfe Hotel in Ottawa, Ontario.  All are welcome to join us at our annual President’s Dinner and Awards Ceremony on June 23, 2018.  Follow the link to register and purchase your tickets.  We look forward to seeing you! 
Register here
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L'ACAD est heureuse d'accueillir son assemblée générale annuelle du 22 au 24 juin 2018 à l'hôtel Residence Inn/Hotel Metcalfe, à Ottawa, Ontario. Tous sont invités à se joindre à nous pour le souper de la présidente et la remise des récompenses annuelles le 23 juin 2018. Suivez le lien pour vous inscrire et acheter vos billets. Nous avons hâte de vous voir. 
Inscrire ici
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 Travel/ Voyage

	Upcoming travel plans? Remember to pack the right travel coverage. TD Insurance can help protect you while you're away. Learn more about the Wide Horizons Solution Travel Insurance Program ► https://go.td.com/2pwFcVv


		
	Un voyage en vue? N’oubliez pas de glisser la bonne assurance voyage dans vos bagages. TD Assurance peut vous aider à vous protéger à l’étranger. Renseignez-vous sur l’assurance voyage Solution sans frontières ► https://go.td.com/2oIZOc2
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DISCLAIMER: Articles and advertisements, as well as their claims, do not necessarily represent the viewpoints/opinions of the Canadian Dental Assistants Association (CDAA). The CDAA is not responsible for grammatical errors, misspelled words, unclear syntax or errors in translations, in original sources.  
AVIS DE NON-RESPONSABILITÉ: Les articles et annonces, ainsi que leurs revendications, ne représentent pas nécessairement les points de vue / opinions de l'Association canadienne des assistant(e)s dentaires (ACAD). L’ACAD n'est pas responsable des erreurs grammaticales, des mots mal orthographiés, de la syntaxe imprécise ou des erreurs dans les traductions, dans les sources originales.
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